



Co-funded by the
Erasmus+ Programme
of the European Union

В 2019 году в Астраханском государственном университете на факультете агробизнеса, технологий и ветеринарной медицины открывается новая программа подготовки магистров 35.04.06 Агроинженерия (профиль – Агромехатроника). Программа реализуется в рамках международного проекта «Содействие интернационализации агроинженерного образования в России и Иране. Fostering internationalisation in AgRicultural Engineering in Iran and Russia» [FARmER] 585596-EPP-1-2017-1-DE-EPPKA2-CBHE-JP.

Программа обучения отражает современные мировые тенденции развития агропромышленного комплекса и направлена на подготовку специалистов по использованию существующих и проектированию новых мехатронных и робототехнических систем.

Информация о вступительных испытаниях – в разделе «Приёмная кампания – 2019».

In 2019 a new Master's program – AGROMECHATRONICS is opened at the Faculty of Agribusiness, Technology and Veterinary Medicine. The program is implemented within the framework of the international project “Fostering internationalization in AgRicultural Engineering in Iran and Russia [FARmER] 585596-EPP-1-2017-1-DE-EPPKA2-CBHE-JP

The training program reflects the current global trends in the development of the agro-industrial complex and is aimed at training specialists in the use of existing and design of new mechatronic and robotic systems.

Information on entrance tests - in the section of the admission campaign – 2019.

